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Zápis z 18. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 1. 9. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, V. Haber, V. Simu, J. Bělka, T. Augustýn 

 

 

Nepřítomni:  M. Duda  

                              

 
Hosté: R. Miček, J. Sviták, S. Svoboda 
 
 
Omluveni:  J. Žďárský 
 
 

Místo konání:       ČSH, nová zasedací místnost 
 

 

Trvání jednání: Zahájení v 14:00 hod. – ukončení 19:15 hod. 

 

 

Program jednání: 

1) Program jednání     (RBE) 

2) Výsledky hlasování per-rollam   (RBE) 

3) Kontrola plnění úkolů    (RBE) 

4) Projekt TCM/RHC – stav  (VHA,TAU, RBE) 

5) Dotace/Rozpočet 2017 – stav  (RBE) 

6) Informace z jednotlivých komisí  (všichni) 

7) Důležité informace prezidenta ČSH  (RBE) 

8) Různé a příprava jednání Rady ČSH 
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání. 

 

2.) Výsledky hlasování per-rollam  
 

a) Schválení nového trenéra NT juniorek - Vladimíra Jordáka  

7x PRO návrh 

1x PROTI 

Exekutiva potvrdila hlasováním per-rollam Vladimíra Jordáka do pozice nového trenéra NT 

juniorek.  

b) Návrh přijetí nového člena Házená Velká Bystřice, z.s. do ČSH. 

8 x PRO návrh 

Exekutiva potvrdila hlasováním per-rollam přijetí nového člena Házená Velká Bystřice, z.s. do 

ČSH. 

c) Návrh přijetí Zásad pro činnost center talentované mládeže - 2. kolo hlasování. 

7x PRO návrh 

1x PROTI 

Exekutiva potvrdila hlasováním per-rollam přijetí Zásad pro činnost center talentované 

mládeže.  

  

3.) Kontrola plnění úkolů 

Prezident ČSH shrnul úkoly ze 17. jednání Exekutivy dne 29. 6. 2017, které byly splněny, 

některé v rámci agendy 18. jednání Exekutivy.  

 

4.) Projekt TCM/RHC – informace 

Prezident ČSH informoval Exekutivu o konečném výsledku projektu TCM/RHC.  

K 1.7. byly podepsány všechny smlouvy se všemi RHC a TCM.  

Informoval o nutnosti přesně definovat jednotlivé případy, při kterých dochází ke křížení 

různých činností jednotlivých pozic – bude popsáno co nejdříve a promítnuto do jednotlivých 

smluv, zejména do výše odměn vyplácených těmto osobám. 

Závěr 
L. Šrámková do dalšího jednání Exekutivy 6. 10. 2017 předloží návrh na 

řešení odměn těchto osob. 

 

 

 



 

3 
 

5.) Dotace 2017 – stav 
 
 

 

Prezident ČSH informoval o současné situaci ohledně financování sportu ze strany MŠMT. 

Do dnešního byly vyplaceny pouze tituly I a II. Titul č. V by měl být vyplacen v následujících 

dnech, ale jedná se o zpoždění zhruba o 6 měsíců, což má přímý vliv na plánování rozpočtu i 

jednotlivých aktivit ČSH.  

Titul IV byl MŠMT zrušen bez náhrady (zatím oficiálně neoznámeno), titul VI nebyl ČSH 

omylem přidělen a titul X čeká na rozhodnutí.  

Dal na vědomí čerpání z projektu podpory krajů a klubů v roce 2017.  

Seznámil s návrhem projektu podpory ženských klubů házené – vzhledem ke zrušení 

samotného projektu MŠMT bude v nejbližší době oznámen, po přidělení prostředků titulu V, 

variantní návrh. 

Detailně informoval Exekutivu s hlavními parametry rozpočtu 2017 a jeho hlavními prioritami 

a s vývojem rozpočtu za období 2013 – 2017.  

Exekutiva schválila návrh rozpočtu ve verzi k 1.9.2017 s předpokládanými příjmy k dnešnímu 

dni. Všichni členové Exekutivy byli seznámeni s možností případné změny, která by nebyla 

v rozpočtu zásadní.  

PRO návrh: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

 

6.) Informace z jednotlivých komisí 

 
Legislativně - právní komise (L. Šrámková) 

L. Šrámková informovala členy Exekutivy, že během září budou na webu ČSH vyvěšeny nové 

vzory formulářů pro vyplácení odměn, tj. vzor Dohody o provedení práce, Potvrzení o výplatě 

příjmu atd., společně s pokyny k řádnému zacházení s těmito účetními doklady. 

 
Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber seznámil Exekutivu s výsledky RD dorostenek, které skončilo na ME v Michalovcích 

na 15. místě. 

Informoval o vzniklé situaci u reprezentační hráčky DHK Baník Most Veroniky Mikuláškové, 
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která byla ze zdravotních důvodů omluvena z nominace na ME dorostenek v Michalovcích.  

 

Navrhl K. Keclíkovou a V. Jordáka jako členy reprezentační komise žen a požádal Exekutivu o 

jejich schválení.  

 

PRO návrh: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

Exekutiva jednohlasně schválila K. Keclíkovou a V. Jordáka za členy reprezentační komise 

žen. 

 

Informoval o kolizi v termínech soutěží a reprezentačních termínů. 

Požádal SK ČSH o rychlý návrh řešení.  

 

Dále informoval o problému s ostaršením třech reprezentačních hráček, které byly ostaršeny 

bez souhlasu RKŽ a platných předpisů.   

Předseda RK požádal SK ČSH o respektování systému, dle kterého se ostaršení realizuje. 
Seznam reprezentantů, kterých se může ostaršení týkat, byl SK ČSH předán 20. 5. 2016, 
nová nominace byla aktualizována 31. 8. 2017. 
 

Komise rozhodčích (V. Simu) 

Předseda Komise rozhodčích informoval členy Exekutivy o úspěšném průběhu Semináře 

rozhodčích skupiny 1 a 2 v Polance nad Odrou. 

Informoval o obsazení všech soutěží nového soutěžního ročníku rozhodčími. 

Zápisy zjednání KR jsou k dispozici na stránkách ČSH, jsou zasílány rovněž v kopii 

prezidentovi ČSH. 

Soutěžní komise (J. Konečný – písemně, v nepřítomnosti) 

J. Konečný – písemně v nepřítomnosti požádal o ukončení členství dvou klubů, a to: 
Tamburello, o.s. a Sokol Bolevec. 

Spolek Tamburello, o.s., IČO 22897640, zanikl již dne 8.12.2013 na vlastní žádost a byl 
vymazán z tehdejší evidence Ministerstva vnitra. Klub tuto skutečnost vůbec svazu neoznámil 
a pokračoval v účasti v soutěžích organizovaných Pražským svazem házené, výjimečně i ČSH 
(1. kolo Českého poháru). Zástupce Tamburella L. Hübner byl vyzván ke zjednání nápravy ve 
lhůtě jednoho týdne – k podání přihlášky nového klubu a zaplacení členského poplatku, a 
dále upozorněn na skutečnost, že bez toho nebudou moci hráči Tamburella dále pokračovat 
v soutěžích ČSH, resp. KSH. Vzhledem k tomu, že zástupci Tamburella na výzvu nereagovali, 
rozhodla Exekutiva tak, jak je uvedeno níže. 

Sportovní klub Plzeň Bolevec, IČO 26609665, zaslal na Plzeňský KSH žádost o ukončení 
členství v ČSH k datu 30. 6. 2017. Podle vyjádření klubu tento zanikl dne 1. 6. 2017. 
Exekutiva PKSH na své schůzi dne 23. 8. 2017 toto vzala na vědomí a žádá ČSH o ukončení 
členství tomuto klubu. 
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PRO: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva ČSH potvrzuje ukončení členství klubů Tamburello Praha, o.s., IČO 22897640 
a Sokol Bolevec, IČO  26609665 v ČSH ke dni 1.9.2017. 

Zaslal členům Exekutivy listinu delegátů, kteří byli nominováni na základě výsledků 
vzdělávacího a nominačního semináře delegátů ČSH, který SK ČSH uspořádala dne 27. 8. 
2017 v Praze a požádal Exekutivu o jejich schválení. 

Bauer Roman, Brno     Dolejš Ivan, Kladno  

Douda Daniel, Brno     Füleová Zuzana, Praha  

Kastner Miloš, Dvůr Králové    Konečný Jiří, Praha  

Novák Petr, Studeněves                       Novotný Pavel, Olomouc 

Ondráš Jiří, Otrokovice    Pešek Petr, Ústí nad Labem 

Petřek Jaromír, Kopřivnice    Rzymanová Jana, Třinec 

Samek Petr, Ostrava     Simu Vangelis, Kopřivnice   

Směja Petr, Brno     Šajner Miroslav, Praha 

Štrébl Stanislav, Most     Trojková Lada, Ostrava  

Vaněček Zdeněk, Náchod 

Listina delegátů může být doplněna i v průběhu soutěžního ročníku. 

 

PRO návrh: 6 

PROTI: 0 

ZDRŹEL SE: 0 

Exekutiva schválila listinu delegátů pro nový ročník. 

 

Zaslal Exekutivě návrh změn Zásad stanovení poplatků počátečního nastavení poplatků za 

schválený převod práva k účasti v soutěži, a to v souladu se soutěžním řádem.  

Exekutiva požádala předkladatele návrhu, aby osobně na dalším jednání Exekutivy dne 6. 10. 

2017 seznámil členy Exekutivy s podrobnostmi tak, aby změny Zásad stanovení poplatků 

počátečního nastavení poplatků za schválený převod práva k účasti v soutěži mohly být 

schváleny.  

Předložil Exekutivě informace o systému výběru pokut za „povinné rozhodčí“ a výplat 

bonifikací za nadlimitní počet rozhodčích v klubech. Vystavené sankce za ročník 2015-16 

nadále neuhradily kluby Zubří, Jičín, Veselí, MHK Karviná a Jablonec v celkové výši 45.000 Kč, 

za ročník 2016-17 činí 288.000 Kč, z nich bylo ke dni 25. 8. 2017 zaplaceno na účet ČSH 

165.000 Kč, kluby dluží dalších 123.000 Kč, které budou dále vymáhány. 

Prezident na poradě sekretariátu ČSH dne 5. 9. určí zodpovědnou osobu, která bude dále 

komunikovat s kluby a vymáhat dlužné částky. S dlužníky bude neprodleně zahájeno 

disciplinární řízení.  
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Trenérsko-metodická komise (J. Bělka) 

Předseda trenérsko- metodické komise J. Bělka informoval o školení lektorů, které proběhlo 

v Jihlavě v rámci projektu MŠMT „Hodina pohybu navíc“. 

Mezinárodní licence Master Coach a Pro–Coach, která je připravována se Slovenským svazem 

házené, bude pravděpodobně zahájena v roce 2018, v tuto chvíli je v přípravě finanční 

model.  

Komise mládeže (T. Augustýn) 

Předseda komise mládež T. Augustýn požádal členy Exekutivy o schválení Petra Ramse do 

komise mládeže.  

PRO návrh: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva schválila Petra Ramse do komise mládeže.  

Dále otevřel téma možnosti použití „lepících“ míčů v soutěžích žactva. Exekutiva se shodla na 

možnosti používání „lepících“ míčů - hráči nadále nesmí používat lepidlo v kategorii mini a 

mladšího žactva. (doplněno o posledních 6 slov, ať někdo nemá pocit, že se nesmí lepit i ve 

starším žactvu - tam je to povolené). 

Informoval o přípravě Konference mládeže, která se bude konat 6. - 7. 1. 2018. Prezident 

ČSH navrhl pozvat Clause Hansena - lektora EHF a trenéra mládeže Dánska. 

 

 

7.)   Důležité informace prezidenta ČSH 

 

- Informoval o tiskové zprávě Asociace ligových klubů házené, o které byl ČSH informován 

od redakcí médií a která byla vydána na základě schůzky, která proběhla ve středu 30. 8. 

2017, kdy na společném jednání byl vysloven nesouhlas s dosavadní činností Českého 

svazu házené směrem k přípravě nejvyšší soutěže v házené mužů a dal prostor k diskuzi 

všem přítomným členům Exekutivy.  

- Prezident ČSH, S. Svoboda a J. Sviták dále informoval o současné situaci v Extraligové 

soutěži mužů, o podmínkách, rozpisech zápasů, termínech a objemech TV přenosů.  

- Informoval o nových pozicích ČSH, k 1. 9. nastupuje Petr Rams – projektový manažer 

pro mládež a speciální projekty a Petr Hejtmánek jako vedoucí trenér RHC. 

- Informoval o hlavních výsledcích projektu Handball Day, který měl velmi pozitivní dopad 

na další spolupráci se současnými a potencionálními partnery, včetně pozitivního ohlasu 

v zahraničí. 

- Informoval o termínu Galavečera ČSH, a to 6. 1. 2018 v Brně, další detaily budou 

upřesněny.  
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- Seznámil členy Exekutivy s aktuální situací ohledně kandidatury na organizaci ME 

házenkářů pro rok 2022 nebo 2024. Po odevzdání podkladových materiálů pro jednání 

Vlády ČR a jednání s MŠMT nastaly nové skutečnosti (zejména v souvislosti s nutným 

předfinancováním nákladů v souvislosti s organizací šampionátu v lednu a nemožnosti 

jejich vyúčtováním v daném roce).  

Členové Exekutivy se jednohlasně shodli na stažení naší kandidatury, neboť by se 

jednalo o obrovský závazek pro ČSH s nejasnými podmínkami dotační podpory. O této 

skutečnosti bude prezident informovat jak MŠMT, tak spolu kandidující země. Zároveň 

byl zaslán dopis předsedovi ČOV s uvedenými informacemi, které vedou k reálné 

nemožnosti pořádat významné sportovní akce v ČR při současných podmínkách 

- Informoval o případném TV pokrytí jednotlivých zápasů mužské (ME) a ženské (MS) 

složky reprezentačních týmů a jejich finančních podmínkách 

- Informoval o probíhajícím výběrovém řízení na pozici PR specialisty i výběru na pozici 

manažera marketingu. 

- Dal na vědomí zájem o koupi vstupenek na ME v Chorvatsku, k 1. 9. bylo rezervováno 

přes ČSH cca 260 vstupenek.   

 

8.) Různé 

 
Jednatel CS Handball J. Sviták informoval o proběhlém  Česko - slovenském poháru a jeho 

organizaci, která byla hodnocena jako nevyhovující. Navrhl, aby, pokud o to bude zájem ze 

strany českých klubů, byl Česko – slovenský pohár v dalších letech organizován jednoznačně 

ze strany ČSH. 

Dále J. Sviták informoval Exekutivu o tom, že probíhají jednání o konečné podobě písemných 
smluvních vztahů mezi CS Handball, Slovenským zväzom hádzanej a MOL Česká republika, 
s.r.o. o marketingovém plnění v soutěži MOL liga. 
 
Další zasedání Exekutivy v tomto roce se uskuteční 6. 10., 3. 11. a 1.12.  

 
Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 1. 9. 2017. 

Schválil: Radek Bendl 

 

 


